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Onderwerp
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Conclusies en afspraken vergadering d.d. 19 september 2018
Besluitvorming
De lijst conclusies en afspraken is vastgesteld.

Opmerkingen na aanleiding van het vastgestelde verslag:
- Bij de presentatie rondom wonen is de wens van de commissie 

uitgesproken om het stoplichtenmodel in de woonvisie nog eens te 
agenderen voor bespreking in de commissie. De vraag is wanneer de 
agendacommissie dit wil agenderen. Aanvulling vanuit de griffie: 
onderwerp is opgenomen op de planningslijst met het voorstel namens 
het college om dit op 6 februari te agenderen in de commissie FL.

- Tijdens de rondvraag vroeg mw. Oort of de reactie op de opmerkingen 
in het stuk van de bomenstichting Achterhoek aan de raad gestuurd kon 
worden. Zij vraagt nu wanneer de raad die reactie kan verwachten.
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Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
Bestuurlijke toezeggingen:

- 1 en 3: de gestuurde memo roept veel vragen op. De heren Haverdil, 
Sluiter en Peters zouden graag willen dat dit soort memo’s ruimte 
krijgen op de agenda van de commissie ter bespreking;

- 2: Toevoegen dat het groenplan zelf in 2019 naar de raad komt;
- 4 (bestemmingsplan buitengebied): wordt afgevoerd;

Actuele moties:
- Motie WIFI4EU wordt afgevoerd;
- Motie toekomstvisie DRU Industriepark: de vraag van de heer Haverdil 

wie de regie houdt op de integratie van deze motie in de 
omgevingsvisie;

- Motie Impuls voor centrum Gendringen wordt afgevoerd;
- Motie Ruimte voor sloop in ruil voor nieuwbouw VAB: de heer Haverdil 

geeft aan dat deze een plek dient te krijgen in de woonvisie;
- Motie Gaaf Gelderland wordt afgevoerd;
- Motie Samen op weg met de voorjaarsnota 2019 blijft staan;

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.
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1. Voorbereidingsbesluit Bestemmingplan woningbouwplanning fase 2
Voorbereidende beraadslaging

Advies commissie: Het onderwerp gaat als bespreekstuk naar de raad. 

De heer Canter Cremers vraagt een schorsing aan omdat de stukken pas gistermiddag naar de 
commissie zijn gekomen. Er wordt 10 minuten geschorst.
Conclusie van de schorsing: we willen graag de presentatie aanhoren, maar het open gesprek pas 
later aan, want ook met een open gesprek moet je tijd krijgen om de achterliggende stukken te kunnen 
lezen en laten bezinken.
We gaan dus niet beraadslagen. 
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2. Energietransitie
    Informatieve beraadslaging
Mw. Huijskes geeft de eerste presentatie.

De volgende documenten zullen worden toegestuurd naar de raad:
1. De link van het ‘Local Action Plan’; 
2. De nieuwe cijfers rondom het aantal woningen met verschillende 

energielabels;
3. Het rapport met de cijfers van het VerduurSaam energieloket 

betreffende de duurzaamheidsleningen;
4. De tabellen achter het monitoringsrapport;

Tussen de twee presentaties wordt de vergadering 5 minuten geschorst.

Dhr. Wesselink geeft de tweede presentatie.

Conclusie: het onderwerp zal op een later moment als bespreekstuk door de 
agendacommissie worden geagendeerd.
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Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken
Open gesprek
- Stichting Idinkbos en Paasberg: de heer Canter Cremers heeft nog niks 
gehoord van het bestuur over komende vergaderingen.
- De heer Hiddinga: Vitens zal waarschijnlijk in AFE aan de orde komen, omdat 
dit over het aandeelhoudersschap van de gemeente gaat. 
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Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek
-
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Rondvraag
Open gesprek
-

Sluiting: 22:33 uur

Aldus vastgesteld door de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) in zijn openbare vergadering van 
16 januari 2019.

de commissiegriffier de voorzitter

Dorien de Keyzer Erik Schieven


